Famous People of Russia

Much was done by people to reach the present state of human development. It is necessary to say that great contribution to the development of the world science and culture, literature, music and painting was made by the Russian people. The names of Russian scientists and writers, poets, composers and painters are world-famous-Pushkin, Lermontov, Chehov, Levitan. This chain can be endless. It is almost impossible to name a branch of science in the development of which the Russian scientists haven't played the greatest role. Lomonosov, the founder of the Moscow University was an outstanding innovator both in the humanities and sciences. Mendeleev's greatest discovery was the Periodic System of Elements. Popov invented radio. Sechenov and Pavlov were the world's greatest physiologists. Russia is rightly called the mother of aviation and cosmounatics. Names of Tsiolkovsky, Korolov and Gagarin are symbols of new space era. 

People in many countries admire paintings, portraits and landscapes Surikov, Levitan, Repin works of our Russian writes and poets are translated into many languages. 

I want to tell about one of the greatest Russians. Pyotr Ilyich Tchaikovsky, an outstanding Russian composer, was born in Votkinsk in 1840. He was fond of music since his early childhood. His mother sang him beautiful songs and taught him to play the piano. He graduated from the Petersburg Conservatoire only in 1866 because of his poor living conditions. He was the best pupil of Anton Rubinstein. Wen the Moscow Conservatoire was founded Pyotr Ilyich became a professor there. 

He created wonderful music: 10 operas, 3 ballets, 6 symphonies, 7 large symphonic poems and many other musical pieces. 

'EUGENE ONEGIN', a new type of opera, was a great success all over the world 'HIS SWAN LAKE', 'THE NUTCKRACKER', 'THE SLEEPING BEAUTY ARE MUSICAL MASTERPIECES. IN HIS MUSIC HE USED FOLK MELODIES FOR THE' musical descriptions of Russian nature and life. His compositions are full of realist. 

Перевод текста: Famous People of Russia 

Очень был сделан людьми, чтобы достигнуть существующего государства человеческого развития. Необходимо сказать, что большой вклад в развитие мировой науки и культуры, литературы, музыки и живописи был сделан российскими людьми. Названия российских ученых и авторов, поэтов, композиторов и живописцев - мировой известный Пушкин, Лермонтов, Чехов, Levitan. Эта цепь может быть бесконечной. Почти невозможно назвать ветвь науки, в развитии которой российские ученые не играли самую большую роль. Ломоносов, основатель Московского Университета был выдающимся новатором и в гуманитарных науках и науках. Самое большое открытие Менделива было Периодической Системой Элементов. Попов изобрел радио. Секэнов и Павлов были всемирными самыми большими физиологами. Россию справедливо называют матерью авиации и cosmounatics. Названия Tsiolkovsky, Королова и Гагарина - символы новой космической эры. 

Люди во многих странах восхищаются картинами, портретами и пейзажами Сериков, Levitan, работы Перебулавки нашего русского языка пишут, и поэты переведены на многие языки. 

Я хочу сказать об одном из самых больших русских. Пиотр Илиич Чэйковскаый, выдающийся российский композитор, родился в Votkinsk в 1840. Он любил музыку начиная с его раннего детства. Его мать пела его красивые песни и учила ему играть на фортепьяно. Он закончил петербургскую Консерваторию только в 1866 из-за его бедных условий жизни. Он был лучшим учеником Антона Рабинстеина. Жировик Московская Консерватория была основана Пиотр Илиич, стал профессором там. 

Он создал замечательную музыку: 10 опер, 3 балета, 6 симфоний, 7 больших симфонических поэм и много других музыкальных частей. 

'ЮДЖИН ОНЕДЖИН', новый тип оперы, был большим успехом во всем мире 'ЕГО ОЗЕРО ЛЕБЕДЯ, ', 'NUTCKRACKER', 'СПЯЩАЯ КРАСАВИЦА - МУЗЫКАЛЬНЫЕ ШЕДЕВРЫ. В ЕГО МУЗЫКЕ ОН ИСПОЛЬЗОВАЛ НАРОДНЫЕ МЕЛОДИИ ДЛЯ' музыкальных описаний российской природы и жизни. Его составы полны реалиста.

